

SOLD TO/ VENDU A Ford Granby 1144 rue Principale Granby QC CAN J2J 0M2		B20 542	RAMP ONE/ TERMINAL UN RH61	DEALER NO./CONCESSIONNAIRE B20 542	TOTAL MSRP \$46,494.00 * MANUFACTURER'S SUGGESTED RETAIL PRICE = MSRP * NOTE: THIS PRICE HAS BEEN DEVELOPED AS A GUIDE. DEALERS MAY SELL FOR LESS AND ARE NOT UNDER ANY OBLIGATION TO ACCEPT THIS SUGGESTED RETAIL PRICE.
SHIP TO (IF OTHER THAN SOLD TO) / EXPEDIER A (SI AUTRE QUE L'ACHETEUR)		RAMP TWO/ TERMINAL DEUX	FINAL ASSEMBLY PLANT/ USINE DE MONTAGE LOUISVILLE		
SHIP THROUGH/EXPEDIER VIA		METHOD OF TRANSP / MODE DE TRANSPORT RAIL	ITEM #: B2-959A O/T 5 SJ241 N RE 2X 620 004617 09 24 25		

Estimates are based on Government of Canada approved criteria and testing methods. Vehicle's actual fuel consumption will vary.

Estimations établies selon des méthodes d'essai et des critères approuvés par le gouvernement du Canada. La consommation de carburant réelle du véhicule variera.

For more information visit **vehicles.nrcan.gc.ca**

Pour plus d'information visitez **vehicules.nrcan.gc.ca**

FordPass Connect™

Download the FordPass™ app* and you can:

Access Vehicle Control Features

- Remotely start, lock and unlock your vehicle.
- Locate your vehicle and check approximate fuel range.
- Receive vehicle health alerts.

Activate 4G LTE Wi-Fi Hotspot

- New vehicles include a 3-month or 3GB data (whichever comes first) Wi-Fi trial.
- Connect up to ten Wi-Fi-equipped devices.

*Compatible with select smartphone platforms. FordPass Connect™ service required (see App Terms for more information). Connected services and related feature functionality is subject to compatible AT&T network availability. Evolving technology/cellular networks may affect functionality and availability, or continued provision of some features, porting them from functioning. Message and data rates may apply. See your local Ford website for our privacy policy.

Ask your sales consultant for more details.



Scan code not operational at this time

**FOR PLANT
USE ONLY**

Personalize your vehicle with Ford Custom Accessories. Genuine Ford Accessories are engineered for your vehicle and can be included under the Ford New Vehicle Limited Warranty. Certain conditions, limitations and exclusions apply. See Dealer for details.

SOLD TO/ VENDU A Ford Granby 1144 rue Principale Granby QC CAN J2J 0M2		B20 542	RAMP ONE/ TERMINAL UN RH61	DEALER NO./ CONCESSIONNAIRE B20 542	PDSC TOTAL \$46,494.00 * PRIX DE DÉTAIL SUGGÉRÉ PAR LE CONSTRUCTEUR = PDSC * REMARQUE: CE PRIX EST PRÉSENTÉ COMME GUIDE. LES CONCESSIONNAIRES PEUVENT VENDRE POUR MOINS ET NE SONT, D'AUCUNE FAÇON, OBLIGÉS D'ACCEPTER CE PRIX DE DÉTAIL SUGGÉRÉ.
SHIP TO (IF OTHER THAN SOLD TO) / EXPÉDIER A (SI AUTRE QUE L'ACHETEUR)		RAMP TWO/ TERMINAL DEUX	FINAL ASSEMBLY PLANT/ USINE DE MONTAGE LOUISVILLE		
SHIP THROUGH/ EXPÉDIER VIA		METHOD OF TRANSP / MODE DE TRANSPORT RAIL	ITEM #: B2-959A O/T 5 SJ241 N RE 2X 620 004618 09 24 25		

Estimates are based on Government of Canada approved criteria and testing methods. Vehicle's actual fuel consumption will vary.

Estimations établies selon des méthodes d'essai et des critères approuvés par le gouvernement du Canada. La consommation de carburant réelle du véhicule variera.

For more information visit **vehicles.nrcan.gc.ca**

Pour plus d'information visitez **vehicules.nrcan.gc.ca**

FordPass Connect™

Téléchargez l'application* FordPass™ pour :

- Accéder aux commandes de votre véhicule
- Démarrer, verrouiller et déverrouiller votre véhicule à distance.
- Localiser votre véhicule et vérifiez son niveau approximatif de carburant.
- Recevez des alertes sur l'état de votre véhicule.

Activer le point d'accès Wi-Fi 4G LTE

- Profitez, à l'achat d'un véhicule neuf, d'un essai gratuit du Wi-Fi de 3 mois ou 3 Go de données, selon la première éventualité.
- Connecter jusqu'à dix appareils au point d'accès.

* Le système est compatible avec certaines plateformes de téléphones intelligents. Service FordPass Connect™ requiert l'installation de l'application pour en savoir plus. Le service de connectivité et les fonctions de commande connectées dépendent de la disponibilité d'un réseau 4G/LTE compatible. L'évolution de la technologie et des réseaux cellulaires peut avoir une incidence sur les capacités de fonctionnement et leur disponibilité. Pour la prestation continue de certaines fonctions, les employeurs de fonctions. Des frais de maintenance et de transmission de données

Renseignez-vous auprès de votre conseiller en vente pour de plus amples renseignements.



Le balayage de code n'est
présentement pas
disponible

POUR USAGE
INTERNE
SEULEMENT

Personnalisez votre véhicule grâce aux accessoires sur mesure Ford. Les accessoires d'origine Ford sont conçus par Ford et peuvent être intégrés à la voiture neuve Ford. Certaines conditions, restrictions et, etc., Renseignez-vous auprès de votre concessionnaire.